
 

 

 

 

   

 

 

 

Aan het college van B&W van gemeente Westland 

 

per email 

3-9-2018 

 

Rondvraag voor de raadscommissie Ruimte van de gemeente Westland d.d. 4 september 2018 

inzake parcours wielerronde in Poeldijk. 

 

Geachte voorzitter, 

 

 Onze fractie is benaderd door de organisatie van de Poeldijkse wielerronde. Zij hebben weer met 

veel enthousiasme de lokale wielerronde georganiseerd. Voor veel zaken hebben zij een vast 

aanspreekpunt binnen de gemeentelijke organisatie.   

 Bekend is dat er in Poeldijk veel gebouwd wordt op dit moment. Bijkomend nadeel is dat er wat 

straten en lanen als bouwweg te typeren zijn. Dat betekent dat deze straten in (zeer) slechte staat 

zijn. Dat is niet ideaal voor een wielerronde uiteraard. Daarom is er voorafgaand aan de Poeldijkse 

wielerronde contact geweest om het parcours wat op te knappen. Dat zou op vrijdag en zaterdag 

voorafgaand aan de ronde gebeuren. 

 Uiteindelijk is dit niet gedaan, wat een domper was voor de organisatie.  

 

Dit leidt tot de volgende vragen; 
 

1. Is het college bekend met bovenstaande? 

2. Waarom zijn hier geen herstelwerkzaamheden uitgevoerd? 

3. Kan het college hier voor volgend jaar lering uit trekken en ruim op tijd 

herstelwerkzaamheden uit laten voeren?  

 

 

Met vriendelijke groet, 
 

Namens de fractie GemeenteBelang Westland, 

Joep van Veen   

 


